
Statutární město Brno, Městská část Brno-Líšeň 

Kontrolní výbor Zastupitelstva MČ Brno-Líšeň 

Zápis zjednání

Čas jednání: 

Místo jednání:

Přítomni:

středa 11. září 2024 v 18:00

zasedací místnost Rady, radnice, Jírova 2, Brno-Líšeň 

JUDr. PhDr. Martin Příborský - předseda výboru

Matěj Chrněla
Mgr. Tereza Karafiátová 
Ing. Vlastislav Kolečkář 
Jozef Sedláček 
Jakub Sklenák
Mgr. Ing. Eliška Vondráčková 
Bc. Jaroslava Vorálová

Omluveni: Ing. Libuše Axmannová
Monika Hrachovinová 
Bc. Alena Pokorná

Předseda zahájil jednání konstatováním, že je přítomno 8 z 11 členů Kontrolního výboru 
(dále jen „výbor"), a výbor je tedy usnášeníschopný.

1. Schválení programu

Přítomní členové jednomyslně schválili program jednání, tak jak byl navržen v pozvánce:

1. Schválení programu
2. Kontrola usnesení
3. Průběh kontrol
4. Podněty občanů
5. Různé

Usnesení: „Kontrolní výbor schvaluje program jednání."

Výsledek hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel
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2. Kontrola usnesení

Kontrolní výbor obdržel další sadu usnesení za 2. čtvrtletí tohoto roku. J. Sklenák nastínil 
způsob, jakým bude kontrolní tým provádět kontroly usnesení. Kontrolní tým připraví na 
příští jednání výboru podrobný návrh postupu. Přitom si bude každé čtvrtletí aktualizovat 
tabulku nesplněných usnesení. Kontrolní tým bude provádět pravidelnou kontrolu 
dlouhodobě nesplněných usnesení, stejně jako vybraného vzorku splněných usnesení.

3. Průběh kontrol

J. Vorálová informovala o průběhu kontroly možného zneužívání znaku městské části (MČ) a 
seznámila členy s vysvětlením Úřadu MČ ohledně používání znaku v logu Galerie Lípa. Ve 
vysvětlení paní tajemnice uvádí, že Galerie Lípa je majetkem MČ, a proto není potřebné 
souhlas s užitím vydávat. Členové diskutovali také situaci, kdy některé subjekty, požívají 
jiných výhod od MČ, než jsou dotace. Jedná se například o výpůjčky prostor. Výbor doporučil 
kontrolnímu týmu prověřit i vzorové smlouvy k těmto výhodám, zda neobsahují povinnost 
používání znaku MČ, stejně jako u dotačních smluv. Dopracovaný návrh závěrečné zprávy 
bude předložen na dalším jednání výboru.

Předseda vyzval členy výboru, aby si na příští jednání připravili náměty pro další kontroly do 
budoucna.

4. Podněty občanů

Kontrolní výbor v mezidobí neobdržel žádné podněty občanů.

5. Různé

Předseda informoval členy o tom, že zastupitelstvo neprojednalo zápisy z dubnového a 
květnového jednání výboru včetně závěrečné zprávy k vyhrazeným parkovacím stáním, 
protože bylo ukončeno před vyčerpáním celého programu a pokračování jednání nebylo 
svoláno.

Předseda výboru ukončil jednání v 18:50. Příští jednání je naplánováno na středu 16.10. 
v 18:00.

Zapsal JUDr. PhDr. Martin Příborský 

Předseda Kontrolního výboru
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